
 

 

Valtuustoaloite mahdollisuudesta hankkia FSC-sertifikaatti kunnan omistamiin metsiin 
 
Kunnanvaltuusto 14.12.2020 § 92  
  

 
 
Marko Manninen jätti kokouksessa valtuustoaloitteen, jossa hän esittää, että 
Tohmajärven kunnassa tulee selvittää, onko kunnan omistamiin metsiin 
mahdollista hankkia FSC-sertifikaatti. 
 
Aloitteen on Marko Mannisen lisäksi allekirjoittanut 6 muuta valtuutettua. 
 
Valtuustoaloite kokonaisuudessaan on pöytäkirjan tiedostoliitteenä.  

 
 

Päätös Valtuusto ottaa aloitteen vastaan ja antaa sen edelleen kunnanhallituksen 
valmisteltavaksi.           

 
 ________ 
 
 
 
Kunnanhallitus 18.01.2021 § 19  
   
 

Asian valmistelija kunnanjohtaja 
 

Esittelijä kunnanjohtaja 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus antaa aloitteen talouspäällikön valmisteltavaksi. 
 

Päätös Hyväksyttiin esittelijän päätösehdotus. 
 
 ________ 
 
 
Kunnanhallitus 25.09.2023 § 250  
  

 
Hallintosäännön päivittämisen yhteydessä on valtuusto ilmaissut tahtotilanaan, että 
ympäristölautakunta vastaa jatkossa metsäasioiden hoitamisesta KV 19.06.2023 § 50. Näin onkin ollut jo 
1.8.2023 alkaen (ks. esim. ymp.ltk 22.08.2023 § 91). Myös kunnanhallituksen alaisen metsätyöryhmän 
toimikausi on päättynyt (KH 28.08.2023 § 226). 
 
Talouspäällikkö on konsultoinut Mikko Erosta (metsähoitoyhdistys) aloitteen valmistelusta mutta 
vastausta ei ole saatu esityslistan lähettämiseen mennessä.  

 
Asian valmistelija 
 hallintopäällikkö Heidi Pitkänen, heidi.pitkanen@tohmajarvi.fi, puh. 040 105 4002 

 

http://dynastyjulkaisu.pohjoiskarjala.net/tohmajarvi/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2023328-9
http://dynastyjulkaisu.pohjoiskarjala.net/tohmajarvi/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2023361-11
http://dynastyjulkaisu.pohjoiskarjala.net/tohmajarvi/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=2023362-8


 

 

Esittelijä 
 kunnanjohtaja Mikko Löppönen, mikko.lopponen@tohmajarvi.fi, puh. 040 105 4001 

 
Päätösehdotus 
 Kunnanhallitus antaa aloitteen ympäristölautakunnan valmisteltavaksi. 

 
Päätös 
 Hyväksyttiin päätösehdotuksen mukaisesti. 
 
 ________ 
 
 
Ympäristölautakunta 30.01.2024 § 7    
472/00.02.15/2020 Valtuustoaloite mahdollisuudesta  hankkia FSC-serfikaatti kunnan omistamiin metsiin
    

 
Valtuustoaloite on jaettu ympäristölautakunnan jäsenille esityslistan oheismateriaalina.  
  

 
Asian valmistelija 
 tekninen johtaja Jorma Berg, jorma.berg@tohmajarvi.fi, puh. 040 105 4201 

 
Esittelijä 
 tekninen johtaja Berg Jorma, jorma.berg@tohmajarvi.fi, puh. 040 105 4201 

 
Päätösehdotus 
 Ympäristölautakunta antaa aloitteen alaisuudessaan toimivan metsätyöryhmän valmisteltavaksi.   
 
 
 Kokouksessa käydyn keskustelun yhteydessä valtuustoaloitteen tekijä Marko Manninen ehdotti, että 

aloitteen käsittely lopetetaan, koska asia ei ole enää ajankohtainen.  
 
 Keskustelun jälkeen esittelijä muutti kokouksessa päätösehdotustaan ja teki uuden seuraavan 

päätösehdotuksen: Vastauksena valtuustoaloitteeseen ympäristölautakunta esittää kunnanhallitukselle 
ja -valtuustolle, että aloitteen käsittely lopetetaan, koska asia ei ole enää ajankohtainen. Samalla 
esitetään, että valtuustoaloite todettaisiin loppuun käsitellyksi. 

 
Päätös 
 Hyväksyttiin yksimielisesti esittelijän kokouksessa tekemän päätösehdotuksen mukaisesti. 
 
 ________ 


